
Agenda:  

1. 1)  Innkalling og agenda v /FAU-leder Wenche V. Paulsen  

 

2. 2)  Valg av referent v. Wenche V. Paulsen 

Andreas Bjørklund valgt som referent  

3. 3)  Oppmøte v. / Andreas Bjørklund  

1A: Ly Vong 

1B: Morten Guldberg 

1C: Inga Semmingsen 

1D: Madel Rosland + Janne Eiraker /vara) 

2B: Elisabeth Mong Nyboe  

3A: Elisatbeth Syvertsen 

3B: Lotta Annika Parkkonen 

3C: Emil Huster Eng 

4C: Andreas Bjørklund 

5A: Emma Hesselroth 

5B: Wenche V. Paulsen 

 

4. 4)  Årsmelding, inkludert økonomisk status – til orientering v. FAU-leder Wenche V. Paulsen 
og kasserer Emma Hesselroth  

FAU Grunerløkka har tradisjonelt ikke hatt økonomi, men på sikt vil vi ha inntekt 

gjennom 17. mai-feiringen. Det ble ingen inntekter fra 17. mai-feiringen i år, da alt 

gikk til Ukraina Det gjenstår også noe midler fra prosjektet med å legge nytt dekke på 

ballbingen. En andel av midlene ble bevilget til felles fest for alle barn på 

Grunerløkka. Så kom korona og man fikk ikke gjennomført festen. Midlene ble 

omdisponert, og det gjenstår nå ca 10 000 som skal brukes til skoledisco. Det ble brukt 

5700 på skoledisco i fjor.  

 



5. 5)  Årshjul for planlagte møter i FAU skoleåret 22/23 – til orientering v. FAU-leder Wenche V. 
Paulsen  

25. oktober, 6. desember, 17. januar, 28. mars, 2. mai, 6. juni, 29. august.  

Årsmøte: 12. september 2023  

Godkjent 

6. 6)  Valg av FAU-leder og nytt FAU-styre v. Andreas Bjørklund 

Innstilling: Wenche V. Paulsen (leder), Morten Iversen, Vibeke Skistad, Andreas Bjørklund, 
Nina Izzat, Emma Hesselroth.  

Godkjent 

6): Satsingsområder 2022 – 2023 Punkter til diskusjon:  

• Dælenenga Aktivitetspark: Prosjektet fortsetter. Morten Iversen holder i dette fra 
FAU..  

• Oppgradering av skolegård:   

Emil Huster Eng holder i dette fra FAU. En kunstner fra Libanon har skrevet åpen 
prosjektskisse for å søke midler.  

• Inkludering og mangfold  
• Mangfold i FAU  

FAU-representant: Det er viktig å snakke med foreldrene om hvor viktig det er å 
engasjere seg, og det er viktig med åpenhet om problemer ved å delta. 
Mottaksklassen er ikke involvert – kan de involveres til FAU?m Bør det komme bedre 
frem i innkallingen at det er OK å ta med barn til møter?  

• Skolemiljø  
• Hei-kampanje  
• Evaluering av lærebrett  

FAU-representant: Skolen bør gå ut med mer info om erfaringer. Foreldregruppa 
er delt rundt lærebrett og lekser, osv.  

• Trafikksikkerhet: Vibeke Skistad holder i dette fra FAU.  
• Dagravning: Emma Hesselroth holder i dette fra FAU.  
• Skoledisco: Det settes ned en komité som skal jobbe med dette.   
• 17. mai-feiring: Det settes ned en komité som skal jobbe med dette.   

Neste FAU-møte finner sted på personalrommet på skolen 25. oktober, mellom 18:00 
og 20:00. Innkalling blir sendt ut i forkant. Husk å sende vara om du ikke kan møte 
selv.  

På vegne av FAU, Andreas Bjørklund  


